



帮助厂商提升销售能力，实现厂商和客户的双赢。

Improving manufacturers' sales abilities and achieving win-win results between manufacturers and customers.

大型设备制造企业、经销商与华科结成战略合作伙伴，华科利用融资租赁形式为购买其产品的客户融资，并进行后续设备资产管理。一方面华科可以帮助设备生产商、经销商拓宽产品销售渠道，提升产品销量，另一方面也帮助企业以融资租赁形式购买设备，缓解企业资金压力，改善财务指标。

Forging strategic partnerships with large-scale equipment manufacturers, distributors and dealers, China Technology Financial Leasing Co., Ltd. purchases customer financing of products by means of financing leases, and conducts follow-up equipment asset management. For one thing, the Company helps equipment manufacturers and distributors to expand sales channels and improve product sales; for another, it helps enterprises purchase equipment by means of financial leasing, ease the burden on enterprises' capital and improve financial indicators.



以二手车供应链服务平台为抓手，持续推动零售代理业务转型。

The enterprise seeks the transformation of retail agency business through used car supply chain service platforms.

3.股权投资业务 Equity investment business